

The OFFICIAL Newsletter of Ignite School

In this issue:

- Letter from the Leadership Team
- Character Trait: Courage
- Parent Testimonial
- Spotlight: Teacher of the Month
- Parent Loyalty Program

COURAGE



COURAGE

Dear Parents:

February has come and gone.

The school year is moving very quickly. It is important for your child to attend school everyday unless they are sick or there is an emergency situation. A student's attendance rate is expected to be 96-98%. When your child is absent from school they are missing valuable instruction. Please make every effort for your child to attend school daily.

This month's character trait is courage. "Courage doesn't always roar. Sometimes courage is the quiet voice at the end of the day saying: 'I will try again tomorrow.'"

Please make sure to return your re-registration form to save your child's seat for next school year. If you need a new form please contact the school and we will get one for you.

If you ever have any questions, please do not hesitate to contact us. The best way to get in touch with us is via email at director@igniteschool.ae or principal.es@igniteschool.ae.

Kind Regards,

Andy Lyons
Director

Scott Poloff
Principal

Parent Testimonial

I just wanted to say before this year both of my children were at different schools and nurseries. My grade 1 child's school was considered to be one of the best in the country and with graduates going to Harvard and other Ivy League schools. So that being said we were a bit worried changing schools and took a risk with Ignite.

Just wanted to say that both kids seem very happy at Ignite and we feel very comfortable with our decision to send them to Ignite this year.

Most of the time only the negative feedback is expressed so I just wanted to reach out for once with the positive on how we feel and many of the parents I've talked to share our feelings.

Keep up the good work! The future of this world is depending on it.

All the best,

Father of 2

Student of the Month

February—Team Work



We are so proud of you!

Director's Reading Challenge

So far school-wide we have 8,860 books read.

The top 5 classes are:

1st Place—3B—2780 books read

2nd Place—4A—2580 books read

3rd Place—5B—660 books read

4th Place—6A—440 books read

5th Place—2B & 4B—380 books read

Reading A-Z

Stars Earned: 4,533,970

Minutes Logged In: 238,082

Books Read: 22,090



النشرة الإخبارية الرسمية لمدرسة اجنابت

في هذه الحالة:

رسالة فريق القيادة

سمة الشخصية: للشجاعة

لمهارة الوالدين

مدرس الشهر

برنامج تعاون الأهل مع المدرسة (ولاء الوالدين)

الشجاعة

COURAGE
أولياء الأمور الأعزاء:

لقد انتهينا من شهر فبراير وتمرور السنة الدراسية فمن الضروري حضور طفلك إلى المدرسة بشكل منتظم وأن يلتحق بالمدرسة يوميا إلا إذا كان مريضا أو بعذر .
فالرجاء بذل كل الجهد والالتزام بالحضور.
إن السمة المميزة لهذا الشهر هي الشجاعة وتحت هذه السمة على تشجيع الطالب وحثهم على المحاولة دائما .

يرجى التأكد من إعادة إستمارة التسجيل الخاصة بمقعد طفلك وذلك لحفظ مقعده للسنة الدراسية القادمة و إذا كنت بحاجة إلى نموذج جديد يرجى الاتصال بالمدرسة وسوف تحصل على نموذج لك. إذا كانت لديك أي أسئلة فلا تتردد في التواصل معنا عن طريق البريد الإلكتروني

director@igniteschool.ae or
principal.es@igniteschool.ae.

مع تحياتي،

المدير الأكاديمي
سكوت بولوف

المدير العام
اندي ليونس

توصية من قبل الوالدين

أود أن اروي قصتي حيث أن لدي طفلين كانوا في مدارس ودور حضائفة مختلفة وقد اعتبرت مدرسة طفلي في الصف الأول واحدة من أفضل المدارس في البلاد مع ذهاب الخريجين إلى هارفورد وغيرها من مؤسسات تعليمية ريادية ، حيث كنت قلقا من تغيير مدرستهم وانتقالهم إلى مدرسة اجنابت .

بكل سعادة أود أن أقول أن الطفلين يبداون سعيدين جداً في اجنابت ونحن نشعر بارتياح كبير تجاه القرار المتخذ بإرسالهم إلى اجنابت.

رغبت في نقل مشاركتي الايجابية لاولياء الأمور بدلا من نقل السلبيات دائما .

نرجو من مواصلة الجد والاجتهاد وأتمنى لكم التوفيق...

كل التوفيق

أب لطفلين في اجنابت

طالب الشهر



شباط- فريق العمل

نحن فخورين جداً بك

إدارة تحديات القراءة

لغاية الان لدينا 8860 كتابا تم قرائتهم على مستوى المدرسة

الفصول الخمسة الأولى هي

كتباً تم قرائتهم 3B—2780—المركز الأول

كتباً تم قرائتهم 4A—2580—المركز الثاني

كتباً تم قرائتهم 5B—660—المركز الثالث

كتباً تم قرائتهم 6A—440—المركز الرابع

كتباً تم قرائتهم 2B & 4B—380—المركز الخامس

A-Z القراءة

4,533,970: للنجوم المكتسبة

238,082: الدقائق التي تم تسجيل الدخول بها

22,090: قراءة الكتب





SPOTLIGHT

Teacher of the Month

Ignite School would like to recognize Ms. Ashanta teacher of 3B as the Teacher of the Month for March.

My name is Ashanta' Washington and I was born in Fort Lauderdale, Florida. My Education Degree is from Florida Atlantic University. Molding the minds of young people has always been my passion. My ultimate goal here at Ignite is to instill in my students the basic foundational and social skills needed to become lifelong learners. I look forward to creating new memories, building meaningful relationships, and taking on new adventures during my time here in Dubai.



Teacher Contact Information

- KG1A— j.lacue@igniteschool.ae (Jasmine)
- KG1B— n.mattila@igniteschool.ae (Nichole)
- KG1C—h.dryden@igniteschool.ae (Heather)
- KG2A—thogan@igniteschool.ae (Taylor)
- KG2B—t.perry@igniteschool.ae (T'Erikca)
- KG2C—m.gonzales@igniteschool.ae (Melissa)
- 1A—ejohnson@igniteschool.ae (Evan)
- 1B—d.marshall@igniteschool.ae (Danielle)
- 1C—s.mcdonald@igniteschool.ae (Sydney)
- 2A—cdonovan@igniteschool.ae (Colin)
- 2B—t.robinson@igniteschool.ae (Tanja)
- 3A—e.mariscal@igniteschool.ae (Mayra)
- 3B—a.washington@igniteschool.ae (Ashanta)
- 4A—c.walters@igniteschool.ae (Jewel)
- 4B—k.kimbrough@igniteschool.ae (Kimberly)
- 5A—b.freeman@igniteschool.ae (Brittney)
- 5B—k.lumley@igniteschool.ae (Katherine)
- 6 English—j.swanson@igniteschool.ae (Jared)
- 6 Math—s.klemm@igniteschool.ae (Sarah)
- 6 Science—j.banks@igniteschool.ae (Jacquelyn)
- ENL—h.belknap@igniteschool.ae (Hayley)
- ENL—d.reeves@igniteschool.ae (Donna)
- SEND—e.behman@igniteschool.ae (Betsy)
- SEND—k.gutschenritter@igniteschool.ae (Katherine)
- Art—h.baroud@igniteschool.ae (Hala)
- French—a.mourao@igniteschool.ae (Anthony)
- PE—bbillings@igniteschool.ae (Briana)
- Library/IT—j.hudgens@igniteschool.ae (Jane)
- School Counselor—mfrey@igniteschool.ae (Matt)
- Moral Ed/Arabic—isalameh@igniteschool.ae (Iman)
- Arabic Department Chair—
dr.marwalazak@igniteschool.ae (Marwa)
- Arabic—amohammad@igniteschool.ae (Athar)
- Arabic—h.eltomaily@igniteschool.ae (Heba)
- Arabic—s.fady@igniteschool.ae (Shimaa)
- Arabic—a.refaat@igniteschool.ae (Aisha)
- Arabic—h.elgendi@igniteschool.ae (Hamad)
- Arabic—o.hanana@igniteschool.ae (Ola)
- Islamic—rsaid@igniteschool.ae (Rahma)
- Islamic—h.bitar@igniteschool.ae (Hussein)
- Islamic—s.alrifay@igniteschool.ae (Soher)
- Curriculum Coordinator—c.anstead@igniteschool.ae
(Catherine)

Parent Loyalty Program

Ignite School is introducing the Parent Loyalty Program for the 2020-21 School Year. Refer your friends, family, and neighbors and receive a discount on your child's tuition.

See the attached information about the program and the benefits it offers you. You may begin submitting referrals on the online system on the school website.

Please refer to the attached handout outlining the program.

Dates to Remember

March is Reading Month

- Mar. 1-5th—Dr. Seuss Week
- Mar. 22—French Language Day
- Mar. 26—End of Term 2
- Mar. 29—Spring Break begins
- April 12—School Resumes



** As per KHDA all activities that require a student gathering have been cancelled and we will look at re-scheduling at a later date. Will keep you updated!*

Mission Statement

Our mission is to know the need of every student, collaboratively creating a student-centered, sustainable 21st century learning environment that fosters leadership, social cohesion, creativity, responsibility and ambition providing a catalyst for abilities of lasting relevance to emerge.

Vision

At Ignite School, our vision is for all young people to experience that learning has lasting value beyond their life at school.



تحت الضوء

معلم الشهر

تود مدرسة اجنايت أن تهنيء السيدة أشانتا كملمة لشهر مارس، إن السيدة أشانتا هي معلمة للصف

3B

اسمي أشانتا واشنطن وقد ولدت في فورت لودرديل، فلوريدا. درجة تعليمي من جامعة فلوريدا أتلانتيك. لقد كان شغفي دوماً قولبة عقول الشباب. هدفي النهائي هنا في اجنايت هو أن أغرس في طلابي المهارات الأساسية التأسيسية والاجتماعية اللازمة لكي يصبحوا متعلمين مدى الحياة. أتطلع إلى خلق ذكريات جديدة، وبناء علاقات مفيدة، والخوض في مغامرات جديدة خلال وقتي هنا في دبي



معلومات الإتصال بالمعلم

KG1A— j.lacue@igniteschool.ae (Jasmine)
KG1B— n.mattila@igniteschool.ae (Nichole)
KG1C—h.dryden@igniteschool.ae (Heather)
KG2A—thogan@igniteschool.ae (Taylor)
KG2B—t.perry@igniteschool.ae (T'Erikca)
KG2C—m.gonzales@igniteschool.ae (Melissa)
1A—ejohnson@igniteschool.ae (Evan)
1B—d.marshall@igniteschool.ae (Danielle)
1C—s.mcdonald@igniteschool.ae (Sydney)
2A—cdonovan@igniteschool.ae (Colin)
2B—t.robinson@igniteschool.ae (Tanja)
3A—e.mariscal@igniteschool.ae (Mayra)
3B—a.washington@igniteschool.ae (Ashanta)
4A—c.walters@igniteschool.ae (Jewel)
4B—k.kimbrough@igniteschool.ae (Kimberly)
5A—b.freeman@igniteschool.ae (Brittney)
5B—k.lumley@igniteschool.ae (Katherine)
6 English—j.swanson@igniteschool.ae (Jared)
6 Math—s.klemm@igniteschool.ae (Sarah)
6 Science—j.banks@igniteschool.ae (Jacquelyn)
ENL—h.belknap@igniteschool.ae (Hayley)
ENL—d.reeves@igniteschool.ae (Donna)
SEND—e.behman@igniteschool.ae (Betsy)
SEND—k.gutschenritter@igniteschool.ae (Katherine)
Art—h.baroud@igniteschool.ae (Hala)
French—a.mourao@igniteschool.ae (Anthony)
PE—bbillings@igniteschool.ae (Briana)
Library/IT—j.hudgens@igniteschool.ae (Jane)
School Counselor—mfrey@igniteschool.ae (Matt)
Moral Ed/Arabic—isalameh@igniteschool.ae (Iman)
Arabic Department Chair—
dr.marwalazak@igniteschool.ae (Marwa)
Arabic—amohammad@igniteschool.ae (Athar)
Arabic—h.eltomaily@igniteschool.ae (Heba)
Arabic—s.fady@igniteschool.ae (Shimaa)
Arabic—a.refaat@igniteschool.ae (Aisha)
Arabic—h.elgendi@igniteschool.ae (Hamad)
Arabic—o.hanana@igniteschool.ae (Ola)
Islamic—rsaid@igniteschool.ae (Rahma)
Islamic—h.bitar@igniteschool.ae (Hussein)
Islamic—s.alrifay@igniteschool.ae (Soher)
Curriculum Coordinator—c.anstead@igniteschool.ae
(Catherine)

تواريخ يجب تذكرها

شهر مارس هو شهر القراءة

اسبوع الدكتور سوس—1-5th مارس
يوم اللغة الفرنسية—22 مارس
نهاية الفصل الثاني—26 مارس
بداية عطلة الربيع—29 مارس
الرجوع للمدرسة—12 نيسان



KHDA وفقاً للـ

تم إلغاء جميع الأنشطة التي تتطلب تجمع الطلاب وسننظر في إعادة جدولتها في وقت لاحق وسنبقيك على اطلاع

برنامج الدعم التعاوني و التكافلي

مدرسة "اجنايت" تقدم برنامج الدعم التعاوني والتكافلي بين الأهل و المدرسة للعام الدراسي 2020-21. أرسل أصدقائك وعائلتك ومعارفك و ستحصل على خصم إضافي على تعليم طفلك. انظر إلى المعلومات المرفقة عن البرنامج والفوائد التي تقدمها لك. يمكنك البدء بالدخول على النظام الإلكتروني على موقع المدرسة

نُرجى الرجوع إلى ورقة العمل المرفقة التي توضح البرنامج

بيان المهمة

تتمثل مهمتنا في معرفة حاجة كل طالب والتعاون في خلق بيئة تعلم مستدامة تتمحور حول الطالب في القرن الحادي والعشرين تعزز القيادة والتماسك الاجتماعي والابداع والمسؤولية والطموح مما يوفر حافزاً لقدرات ذات أهمية دائمة في الظهور.

الرؤية

في مدرسة اجنايت رؤيتنا هي أن نجهز طلابنا على أن التعليم له قيمة دائمة تتجاوز حياتهم في المدرسة.

Parent Loyalty Program

The highest compliment our parents can pay us is the referral of family or friends for admission to Ignite School. The trust and confidence that you place in us each and every day means a great deal. As a means of promoting continued growth in enrollment at Ignite School, and to reward existing families for their efforts in helping to promote our school, a Parent Loyalty Program will be offered for the 2020-21 school year.

At Ignite School, our vision is for all young people to experience that learning has lasting value beyond their life at school. Our goal is for each student to receive an authentic American education fostering a love for learning that creates a drive in each student to reach their highest potential.

As Ignite parents, you already share this vision and we believe that your contribution goes a long way in building a larger and better Ignite School Community. As loyal Ignite School parents your referral of the school to your family members, friends and neighbors is crucial to the success in its' early years. Our parent community are our best advocates and the Parent Loyalty Program is our way of saying thanks for playing an active role in our success.

In order to reward you for your dedication to Ignite School, we are launching the "Parent Loyalty Program" where we reward our current parents for recommending our school to friends and family with school aged children, on successful enrollment at Ignite.

Loyalty Program Rewards

For every child that successfully enrolls at Ignite, the recommending parent will be rewarded with a 2%* discount on the annual tuition fee of one child. The discount will be applicable for one year, and will be paid after the new child has paid a full term's fees.

***Terms and Conditions:**

1. Parents with children currently enrolled at Ignite School can participate in this program.
2. The prospective family must be NEW to the school in Grades KG1-Grade 7; returning families are not covered by the Parent Loyalty Program.
3. Referrals have to be made using the online application form.
4. Referrals have to be submitted online prior to registration & admission.
5. Rewards will be applicable for every successful enrollment and will be deducted from the referring family's tuition fees for one child's fees only. In case the family has more than one child enrolled at Ignite, the lower year group's fees will be considered for rewards
6. The maximum discount that can be granted is 10%, which is equal to 5 successful referrals. After a parent has reached the 10% maximum you can still make referrals, but no additional discount will be offered.
7. Multiple referrals of the same student will be rewarded on a first referral – first reward basis.
8. Referral admissions are subject to the school admission & assessment policies & procedures.
9. Ignite School reserves the right to withdraw this program on its own discretion without prior notice.

برنامج الدعم التعاوني و التكافلي

أجمل تقدير يمكن أن تحصل عليه مدرستنا من قبل أولياء أمور طلبتنا هوجلب عائلات وأصدقاء لالتحاق بمدرسة اجنايت, إن الثقة التي تضعونها في مدرستنا كل يوم تعني لنا الكثير وتعتبر هذه الثقة وسيلة التقدم المستمر في معدلات الالتحاق في مدرسة اجنايت. وكنوع من المكافأة لجميع الأهالي وتقديراً لجهودهم القائمة في تقديم المساعدة لتعزيز تقدم مدرستنا سيتم تقديم برنامج تعاون الأهالي بالتعامل مع المدرسة عن العام الدراسي 20-21 .

تتمثل رؤية مدرسة اجنايت في أن يخرس في نفوس جميع الشباب أن التعلم له قيمة دائمة وهذه القيمة تتجاوز حيثهم في المدرسة وهدفنا هو أن ينلقى كل طالب تعليماً أمريكياً حقيقياً يعزز حب التعلم الذي يخلق الدافع لكل طالب للوصول إلى أقص درجات النجاح .

وبوصفكم جزء أساسي في مدرسة اجنايت فأنتم تشاطروننا هذه الرؤية بالفعل ونعتقد أن مساهمتكم تلعب دوراً هاماً في بناء مجتمع مدرسي ناجح وأفضل لمدرسة اجنايت, فإن جلبك أفراد عائلتك أو أصدقائك وجيرانك للتسجيل في المدرسة هو أمر أساسي وهام لنجاح المدرسة في سنواتها الأولى, حيث أن مجتمعنا هو الأفضل مؤيد لنا وهذا البرنامج هو طريقنا في شكرك على دورك النشط والفعال في نجاحنا.

لذلك مكافأتنا لتفانيك في دعم مدرسة اجنايت فإبنا نطلق (برنامج تعاون الأهالي بالتعامل مع المدرسة) حيث يكافئ أولياء الأمور الحاليين على التوصية بمدرستنا للأصدقاء والعائلة اللذين لديهم أطفال في سن المدرسة على التسجيل في مدرسة اجنايت.

مكافآت برنامج تعاون الأهالي:

لكل طفل يتم تسجيله في مدرسة اجنايت سيكافأ ولي الأمر (الموصي بالطفل) المسجل بخصم 2% على رسوم التعليم السنوية لطفل واحد وسيطبق الخصم لمدة سنة واحدة وسيطبق بعد أن يدفع الطفل الجديد الرسوم كاملة.

البنود والشروط:

- 1- يمكن للأباء الذين لديهم أطفال مسجلون حالياً في مدرسة اجنايت أن يشاركوا في هذا البرنامج .
- 2- يجب أن تكون الأسرة المحتملة الجديدة على المدرسة في الصفوف من الأول للصف السابع أما الأسرة التي كانت مسجلة مسبقاً غير مشمولة ببرنامج ولاء الوالدين.
- 3- يجب أن تتم الإحالات باستخدام استمارة التطبيق على الانترنت.
- 4- يتعين تقديم الإحالات إلكترونياً قبل عملية التسجيل والقبول.
- 5- وستطبق المكافآت على كل تسجيل ناجح وستخصم من رسوم التعليم التي تدفعها الأسرة المعنية مقابل رسوم طفل واحد فقط وإذا كان لدى الأسرة أكثر من طفل واحد مسجل في مدرسة اجنايت فإن رسوم السنة الأولى تعتبر مكافآت .
- 6- الحد الأقصى للخصم الذي يمكن منحه هو 10 % وهو مايعادل (5) إحالات ناجحة, بعد أن يصل أحد الوالدين الحد الأقصى 10% يمكنك القيام بالإحالات ولكن لا يوجد خصم إضافي مع العرض .
- 7- الإحالات المتعددة لنفس الطالب سوف تكافأ على أساس أول إحالة (أول مكافأة).
- 8- يخضع قبول الإحالة لسياسات وإجراءات القبول و التقييم في المدرسة.
- 9- تحتفظ مدرسة اجنايت في الحق في سحب هذا البرنامج حسب تقديرها الخاص دون إشعار مسبق.